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Skupštini Hrvatskog meteorološkog društva 

 

U Zagrebu, 8. svibnja 2023. 

 

Nadzorni odbor Hrvatskog meteorološkog društva (HMD) u sastavu: Ksenija Cindrić Kalin 

(predsjednica), Ivan Ljuština (zamjenik predsjednice) i Antun Marki (član) 

sastao se virtualno 8. svibnja 2023. godine i izradio ovaj izvještaj evaluirajući rad 

i financijsko poslovanje Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva u 

2022. godini odnosno od Skupštine održane 10. 5. 2022. do kraja godine. 

Nadzorni odbor je utvrdio da je u promatranom razdoblju Upravni odbor održao ukupno pet 

sjednica (u srpnju, kolovozu, rujnu, studenom i prosincu) te redovnu godišnju Skupštinu (u 

prosincu) što odgovara Statutom propisanoj dinamici. Sve su sjednice sazvane prema Statutu, 

redovito su pozivani i članovi Nadzornog odbora, a sve odluke su donesene uz potrebni kvorum. 

Novost je da je na sjednicama redovito bio prisutan i predstavnik nedavno osnovane studentske 

sekcije HMD-a. Svi zapisnici sa sjednica tijela HMD-a su javno dostupni putem službene web 

stranice kao i svi usvojeni planovi i izvješća o radu. Donošenje plana rada za 2023. godinu 

temeljeno je na realnim osnovama, a tijekom 2022. planovi rada realizirani su gotovo u potpunosti.  

Tijekom 2022.  uspješno su provedene aktivnosti na projektu KvarnerExtrem prema predviĎenom 

planu. Na sastancima Upravnog odbora raspravljalo se i o mogućnosti prijave novog projekta na 

natječaje drugih programa financiranja. UO je donio razumnu odluku da se zbog smanjenih 

kapaciteta ipak ne ide u prijavu. Nadzorni odbor i dalje pozdravlja inicijative prijavljivanja novih 

projekata ukoliko bude mogućnosti za njihovu provedbu od strane Društva. 

U jesen 2022. ponovno su, nakon 2019. godine, pokrenute aktivnosti oko organizacije meĎunarodne 

konferencije Europskog meteorološkog društva (EMS) koja će se održati u Hrvatskoj u rujnu 2025. 

Imenovan je lokalni organizacijski odbor koji je istražio nove mogućnosti adekvatnog prostora u 

Zagrebu za održavanje konferencije te se nastavlja daljnja komunikacija s glavnim organizatorima 

konferencije. 

Urednički odbor Hrvatskog meteorološkog časopisa (HMČ) se redovito sastaje i glavna urednica  

izvještava Upravni odbor o statusu pristiglih radova. U drugoj polovini 2022. pripremalo se na 

broju 56 koji bi trebao biti izdan u 2023. godini. 

Financijsko poslovanje u 2022. godini bilo je uredno. Financijski planovi realizirani su u okviru 

planiranoga, financijski izvještaji za projekt KvarnerExtrem su predani na vrijeme, a zbog kašnjenja 

nadoknade sredstava sklopljen je sporazum o partnerstvu s privatnom tvrtkom za pozajmicu 

financijskih sredstava. Stručni izleti nisu bili organizirani. 

 



Na temelju svega navedenog, Nadzorni odbor predlaže Skupštini usvajanje izvještaja Upravnog 

Odbora o radu te financijski izvještaj za 2022. godinu. 

 

 

Izvještaj podnose: 

 

Ksenija Cindrić Kalin 

 

_______________ 

Ivan Ljuština 

 

_______________ 

Antun Marki 

 

_______________ 

 


